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Praktycznie przez całe mercato mówiło się o jego sprzedaży, aby pozyskać

za zdobyte środki bardziej doświadczonego gracza. Ostatecznie Leandro

Pardes został w Romie. 22-letni Argentyńczyk odpowiedział w wywiadzie

dla Sky Sport między innymi na pytanie dotyczące pogłosek

transferowych.

Jak przeżywasz transfer z Empoli do Romy? Presja jest różna?

- Dobrze, jestem bardzo spokojny. Na szczęście wróciłem, to był mój pierwszy

wybór, również wtedy, gdy byłem w Empoli. Zostałem tutaj, tego chciałem, dlatego

jestem bardzo szczęśliwy.

Byłeś w centrum pogłosek transferowych. Co myślałeś, gdy słyszałeś o

tych opcjach?

- Powiedziałem to wcześniej i powtórzę również tym razem: moim pierwszym

wyborem było zawsze pozostanie tutaj. Na szczęście się udało, teraz myślę jedynie

o pracy.

Trener sprawił, że poczułeś się tego lata ważny?

- Tak, pozwolił mi poczuć się ważnym, robi to każdego dnia. Jestem bardzo

zadowolony, mam nadzieję pomóc drużynie.

Powiedział, że jesteś lepszy od Pjanica. Co kryje się za tym przekazem?

- Nie wiem co myśli, ale z pewnością znajduję się w jego myślach. Jestem spokojny,

wiem, że mogę pomóc drużynie i to robię.

Podoba ci się zespół?

- Tak, myślę, że mamy mocniejszą drużynę niż w poprzednim sezonie. Chcemy zajść

jak najwyżej.

Jakie są twoje osobiste cele na sezon?

- Celem osobistym jest rozegranie jak największej liczby meczów i pomoc drużynie.

Ogólnie, chcę coś wygrać z tym zespołem, który jest pełen mocnych graczy i

wielkich ludzi.
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